
Forumvragen over boosterprik in Rijswijk t.b.v. vergadering
dinsdag 7 december 2021

Sinds 19 november is de GGD Haaglanden begonnen met het geven van
de boostervaccinatie. Deze vaccinatie is van groot belang, in het bijzonder
voor mensen van 60 jaar en ouder. Maar voor deze boosterprik moeten
ouderen naar Den Haag, Delft of Leidschendam-Voorburg.
De CDA-fractie heeft daarom de volgende vragen:

1. Is het college het met de CDA-fractie eens dat de boosterprik van
groot belang is en dat mensen van 60 jaar en ouder daarvoor in
Rijswijk terecht moeten kunnen? Waarom wel, waarom niet?

2. Is het college bereid hiertoe - met spoed - te overleggen met GGD
Haaglanden en het ministerie van VWS? Zo ja, wanneer? Zo niet,
waarom niet?

3. Is het college bereid om ook direct afspraken te maken over
vaccinatielocaties in Rijswijk voor de boosterprik voor mensen
jonger dan 60 jaar? Waarom wel, waarom niet?

4. Op de tijdelijke priklocaties in de wijk geeft de GGD Haaglanden
informatie over vaccineren en wordt er meteen gevaccineerd (1e/2e
vaccinatie/geen boosterprik). Hoe vaak is er een tijdelijke
priklocatie in Rijswijk geweest en hoe ziet het schema er de
komende tijd uit? Is dit serviceniveau naar mening van het college
voldoende? Kunt u het antwoord toelichten?
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